
PROTOKÓŁ  Nr XXVII/09   
 

z  sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 29 lipca  2009 roku  
w sali posiedzeń Urzędu Gminy. 

 
 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 1000  do godziny 1130. Obradom 
przewodniczyła Pani Iwona Pietras- Przewodnicząca Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                
w sesji  udział wzięło 14 radnych – nieobecna radna Iwona Woźniak   (  lista obecności 
stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 
Ponadto obecni byli, zaproszeni goście min. Wójt Gminy, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy,  
kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, sołtysi oraz inni zainteresowani obradami                           
( listy obecności – załączniki Nr 2,3,4, do protokołu).  
 
 Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
6.   Interpelacje i zapytania. 
7.   Podjęcie uchwał w sprawach: 
 a) zmian budżetu i w budżecie gminy na 2009 rok, 
      b) zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

 c) aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego i 
zmian w miejscowym planie ogólnym zagospodarowania przestrzennego, 
obowiązujących na obszarze gminy Wodzisław, 
d) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków  
zagospodarowania przestrzennego Gminy Wodzisław – zmiana Studium. 

      8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
      9.  Sprawy różne.  
     10. Zamknięcie obrad sesji. 
 
 
Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Dwudziestą siódmą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzyła 
Przewodnicząca   Rady Gminy Pani Iwona Pietras wypowiadając formułę „Wysoka Rado! 
Otwieram dwudziestą siódmą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

 
 

Ad.2. Powołanie sekretarza obrad. 
 
 Na sekretarza obrad powołano radnego  Zbigniewa Kaletę   , jednogłośnie – 14 za,                         
w głosowaniu jawnym. 
 
Ad.3. Przyjęcie porządku obrad. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy są uwagi lub propozycje co do 
proponowanego porządku obrad. Uwag ani propozycji nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia   porządku obrad. 
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W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się 
jednogłośnie 14 za,  w głosowaniu jawnym. 
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła przyjęcie porządku obrad.  
 
 Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
 

Przewodnicząca   Rady Gminy Pani Iwona Pietras poinformowała zebranych, że do 
chwili rozpoczęcia dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie 
protokołu z sesji z dnia 30 czerwca  2009 roku. 
Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 
W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się 
jednogłośnie 14 za,    w głosowaniu jawnym. 
Przewodnicząca  Rady Gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr XXVI/09 z obrad sesji                   
z dnia 30 czerwca  2009  roku. 
 
Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 

Wójt Gminy Pan Józef Syska przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności                  
w okresie międzysesyjnym ( sprawozdanie na piśmie stanowi załącznik Nr 5  do protokołu) .  
Pytań ani uwag nie było. 
Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia sprawozdania. 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 
jednogłośnie- 14 za, w głosowaniu jawnym. 
Przewodnicząca   Rady Gminy stwierdziła przyjęcie sprawozdania Wójta Gminy.  
 
Ad.6. Interpelacje i zapytania.  
 
 Radny Artur Oleksiak wniósł uwagi dot. sposobu przeprowadzanie remontów dróg 
gminnych oraz opóźnień w ich realizacji. Zauważył również, że do miejscowości Konary, 
Dębiany i Niegosławice dostarczono zbyt małą ilość kamienia.  
Radny Zbigniew Kaleta interweniował w sprawie remontu drogi powiatowej Wodacz w 
kierunku Kowalowa Górnego oraz wycięcia krzaków i zarośli przy drogach terenu gminy. 
Radny prosił o informacje na temat planowanej rewitalizacji rynku w Wodzisławiu.  
 
Ad.7. Podjęcie uchwał w sprawach. 
Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że przedłożone uchwały były omawiane na 
posiedzeniu  Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów i otrzymały pozytywną opinię                 
( opinia   stanowi załącznik Nr 7 do protokołu).  
 
a) projekt uchwały w sprawie  zmian budżetu i w budżecie gminy na 2009 rok, przedstawiła 
Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 8 do protokołu).  
Pytań ani uwag nie było.  
Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 14 za, w głosowaniu jawnym. 
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXVII/179/09 w sprawie 
zmian budżetu i w budżecie gminy na 2009 rok. 
 
b) projekt uchwały w sprawie  zaciągnięcia kredytu długoterminowego, przedstawiła 
Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 9 do protokołu).  
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Wyjaśniła, że w projekcie uchwały znajduje się ogólna kwota kredytu, bez podziału na 
poszczególne zadania inwestycyjne.  
Pytań ani uwag nie było.  
Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 14 za, w głosowaniu jawnym. 
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXVII/180/09 w sprawie 
zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
 
c) projekt uchwały w sprawie aktualności studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego i zmian w miejscowym planie ogólnym zagospodarowania 
przestrzennego, obowiązujących na obszarze gminy Wodzisław, przedstawiła 
Przewodnicząca Rady Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 10 do protokołu).  
Radny Zbigniew Kaleta pytał, co z opracowaniem planu zagospodarowania przestrzennego 
Wodzisławia. Czy studium jest wystarczające do rozbudowy sieci wodociągowych i 
kanalizacyjnych.  
Wójt wyjaśnił, że decyzje dot. wydawania pozwoleń na budowę wydawane są  w oparciu o  
studium. Przedmiotowy projekt uchwały zawiera jedynie zmiany dot. budowy farm 
wiatrowych. Sieć wodociągowa czy kanalizacyjna nie musi być ujęta w planie 
zagospodarowania przestrzennego.  
Więcej pytań ani uwag nie było.  
Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 13 radnych.  
Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 13 za, w głosowaniu jawnym. 
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXVII/181/09 w sprawie 
aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego i zmian 
w miejscowym planie ogólnym zagospodarowania przestrzennego, obowiązujących na 
obszarze gminy Wodzisław. 
 
 
d) projekt uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i 
kierunków  zagospodarowania przestrzennego Gminy Wodzisław – zmiana Studium, 
przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 11 do protokołu).  
Wójt poinformował, że wpłynęły do niego wnioski dot. ustalenia dwóch obszarów farm 
wiatrowych. Przedłożony projekt uchwały dot. tylko jednego obszaru.  
Radny Zbigniew Kaleta pytał, czy firmy które złożyły wnioski są wiarygodne. 
Wójt wyjaśnił, że właściciele nieruchomości na których planuje się wybudować farmy są w 
trakcie podpisywania umów na dzierżawy gruntów. Trwają również badania dot. odległości 
farm od stacji IMiGW. Dodał, że odległość nie może być krótsza niż 20 km.  
Radny Artur Oleksiak pytał, jak będzie obliczany podatek od gruntu na którym będą 
ustawione wiatraki, od całej działki czy od zajmowanej powierzchni. 
Wójt wyjaśnił, że od powierzchni na której będą stały wiatraki będzie naliczany podatek od 
budowli.  
Więcej pytań ani uwag nie było. 
 Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 14 za, w głosowaniu jawnym. 
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXVII/182/09 w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków  
zagospodarowania przestrzennego Gminy Wodzisław – zmiana Studium. 
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Ad.8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
 
Wójt gminy udzielił następujących odpowiedzi: 
- odnośnie uwag dot.  remontów dróg gminnych poinformował, że nie da się ich 
przeprowadzić jednocześnie na wszystkich odcinkach. Dodał, że w budżecie gminy brakuje 
środków na podstawowe zadania takie jak dowóz uczniów, oświetlenie uliczne, dlatego też 
nie zrealizuje się wszystkich zgłaszanych remontów dróg. Zapewnił, że na drogi gdzie są duże 
ubytki kamień zostanie dowieziony.   
- w sprawie poruszonej przez radnego Zbigniewa Kaletę  dot. rewitalizacji Wodzisławia 
wyjaśnił, że przetarg został rozstrzygnięty, jednakże z powodu braku części dokumentacji 
projektowej złożony zostanie wniosek do Marszałka Województwa o przesunięcie terminu 
realizacji zadania. Dodał, że prace przygotowawcze oraz pomiarowe związane z brakującą 
dokumentacją rozpoczną się w dniu jutrzejszym.  
 
Ad. 9 Sprawy różne.  
 
 Pan Stanisław Zięba zgłosił, że na drodze do Lubczy Janów , na odcinku  30 metrów 
są duże ubytki. 
 Wójt wyjaśnił, że ubytki na w/w drodze są z winy właściciela nieruchomości 
graniczącej z pasem drogowym.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała o wynikach konkursu „Najpiękniejsza wieś” 
w/g których : 
- I miejsce zajęła miejscowość  Nawarzyce, 
- II miejsce zajęła miejscowości Laskowa,  
- III miejsce zajęła  miejscowość Piotrkowice.  
 
Ad. 10. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy 
podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła obrady wypowiadając formułę –„ 
Wysoka Rado! – zamykam dwudziestą siódmą  sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej 
kadencji”. 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 
           Protokolant           Sekretarz obrad               Przewodniczący Rady Gminy 
   
 / Anna Czarniecka  /                / Zbigniew Kaleta    /                /  Iwona Pietras / 
 
 


